
 
 

 

Verslag  

Wanneer 3 juli 2023 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Aanwezig: Sirkka (voorzitter), Dick (vicevoorzitter), Yvonne (secretaris), 
Marcel (algemeen bestuurslid), Jacq, Jeroen, Mieke, Yoran (wijkbewoners), 

Faysal en Harm Jan (TLO), Wietske (SWOA), Mascha (kinderwerker 
Rijnstad), Frank (werkgroep Duurzaam),Hans Paul (opbouwwerker 

Rijnstad), Frans (Het Woerdje), Anne (werkgroep Groen), Angelique 
(Vrijwilligerscoördinator), Elise (stedebouwkundig inkijkje Rijkerswoerd) 
 

Aanvragers: Fien de La Mar, Hoogheide, Martensbongerd, WesselCouzijn, 
Rijnstad  

 
Afgemeld: Kevin en Anouk (BOA), Edwin en Mandy (wijkagenten), Jan 
(wijkbeheer Vivare), Corinne (Sportbedrijf), Theo (werkgroep 

Hondenbezit), José (stemhebbend lid) 

  

 Welkom & Check in 
Voorstelronde en vraag van de voorzitter ‘hoe zitten wij erbij’ 

 Verslag vorig platformoverleg 8 mei  
Het verslag is goedgekeurd.  

 Mededelingen bestuur: 
Vacature penningmeester. Wij zijn in gesprek met twee kandidaten.  
Bea neemt afscheid als penningmeester. We bedanken haar voor haar 

inzet de afgelopen jaren. 



 

 Aanvragen wijkbudget:  
Zomeractiviteit Rijnstad  
€ 250,00 gevraagd budget. Deze wordt goedgekeurd.  

Martensbongerd/Peppelenwei ‘Bongerd op zijn kop’ 
€ 320,00 gevraagd budget. Deze wordt goedgekeurd 

Buurt BBQ Fien de la Mar 
€ 3.375,00 gevraagd budget. Toegekend wordt € 500,00. 
Buurtfeest Hoogheide  

€ 500,00 gevraagd budget. Deze wordt goedgekeurd.  
Wessel Couzijnhof  

€ 750,00 gevraagd budget. Toegekend € 500,00.  
 
Toelichting volgt richting de aanvragers.  

Voorstel om te kijken wat te doen met de diverse variaties aan aanvragen 
qua budget. Idee om per huishouden een bedrag toe te kennen. Dit zal 

gezien de toenamen van aanvragen verder uitgewerkt worden en op het 
volgende platformoverleg worden gecommuniceerd en aangepast op de 
website/aanvragen.  

  

 Vragen / opmerkingen in de Mix 'n Match: 
Buurthuis/wijkcentrum?, afvalbakken, , informatie over Rijkerswoerd, 
Werkgroep Groen, Honden en Refresh Grafitti, Update Duurzaamheid, 

Boot in de Sloot, wie pakt dit op? Wie kan helpen met tuinonderhoud 
(burenproject), contact, Afvalbakken, Nee/nee stickers. 

 
 
Mix’n Match  

• Elise Poppema echtgenoot is aanwezig. Zij is de echtegenote van 
Bohdan Malisz, de stedenbouwkundige achter de opzet van de wijk 

Rijkerswoerd in 1987. 
Haar vraag is nu of er in Rijkerswoerd een plek kan komen met zijn 
naam. Hij is nu 85 jaar, ernstig ziek en het zou leuk zijn als hij dit nog 

kan meemaken. Suggesties benoemt; Parkje Kruisstraat/Mooieweg, het 
bruggetje. Afgesproken hier snel achteraan te gaan. 

 
• Honden: de dogdeposals zijn geplaatst. Er is een mal gemaakt om 

Refresh Grafitti op de stoeptegels te plaatsen met een tekst. Om 

mensen te attenderen op het schoonhouden van de wijk.  
Vraag is of iemand foto’s kan maken van het plaatsen aanstaande 

donderdag (Frans).  
 
• Sinds 1 juli is het niet langer mogelijk om huis aan huis bladen te 

verspreiden, behalve als inwoners dat aangeven met een sticker. 
Redactie Woerdje gaat in overleg, om te kijken of er een aparte sticker 

voor de wijk gemaakt kunnen worden, zodat bewoners toch Het 
Woerdje kunnen ontvangen, ook overleg gaande met de bezorging.  

 

• Duurzaam; warmtescans, deelauto’s, respons valt wat tegen dus willen 
met andere dingen starten. Wat levert het op als de wijk van het gas 



 

afgaat met de zaken die er nu zijn (zonne-energie, water etc). 
Onderzoeksrapport komt in Het Woerdje.  
Wil je mee werken aan deze energietransitie, meld je dan aan.  

 
• Vrijwilligerscoördinator; heeft contact met de werkgroep Groen gelegd, 

wil graag met andere werkgroepen in contact komen.  
 
• Tuinprojectonderhoud; komen in de wijk vragen tegen voor kleine 

klusjes zoals tuinonderhoud of andere kleine klusjes. Contact maken 
met de buren is vaak een probleem. Suggestie; bij de Jumbo misschien 

gekleurde kaartjes op het bord hangen met ‘uurtje voor een buurtje’. 
Het gaat om een kleine groep senioren die weinig contacten hebben en 
het lastig vinden om aan te sluiten bij activiteiten waar je andere leert 

kennen.  
 

• Boot in de Sloot, wie wil dit organiseren. Degenen die dit 
organiseerden, zien dit (gezien de leeftijd) niet meer zo zitten. 
Misschien zijn er anderen die dit willen oppakken? Werkgroep 

Activiteiten kan hieraan bijdragen.  
Voorstel om actief te werven via Facebook e.d.  

 
• Afvalbakken; twee extra prullenbakken zijn geplaatst bij het 

winkelcentrum(WC). Er komen nog stickers op dat deze bakken 

geadopteerd zijn. (André en Dolmans zal hier ook één van adopteren). 
  

• Buurthuis; geopperd is om eventueel op het WC een ontmoetingsplek 
te organiseren. Hiervoor is al eerder een oproep in Het Woerdje en op 
Facebook geplaatst om mee te denken. 5 à 6 mensen hebben zich 

aangemeld. Binnenkort zal deze projectgroep starten om dit verder te 
onderzoeken.  

 
• Werkgroep Groen; éénmalig een groen glossy uitgeven. Anne neemt 

contact met Gretha, vormgeefster op,  om te kijken hoe dit eruit kan 

gaan zien. Pas dan kijken of dit vorm kan krijgen.  
Er zijn weer 39 boomspiegels geplaatst/geadopteerd.  

In augustus is er uitslag over het eventueel plaatsen van een 
groenstrook bij het WC.  

7 Juli gesprek gemeente over biodiverser maken plantsoen Ossietsky; 
het vlindervriendelijk maken trafohuis Glenn Miller; inrichten 
groenterrein HP Marchant;  

aanvraag studieopdracht over appelvink, maskerbij en egel; 
gesprekken stadslandbouw en sociaal tuinieren.  

Kortom, er gebeurt heel veel bij de werkgroep Groen ;) 

 Rondvraag & Einde 
Interview komt er in ’t Woerdje met de BOA’s met ook rubriek hierover 
(vragen/antwoorden) 
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